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Vraag 1

Alg: de rapportage is gedateerd op 31 augustus 2022, waarom is deze pas op 
27 september aan de raad beschikbaar gesteld?

De rapportage is eind augustus ambtelijk afgerond, maar kon niet eerder dan 
13 september door het college worden vastgesteld. Daarna is het meteen in 
routing is gebracht.  

Vraag 2

P 3: Wat betekent ‘wijk GGZ’? Kan deze term aan de lijst van begrippen 
worden toegevoegd?

Zie onderstaande omschrijving. Dit zullen we (wellicht iets beknopter) 
toevoegen aan de begrippenlijst.

Een wijk ggz-er is een professional met een achtergrond in de psychiatrie (SPV) 
werkzaam voor de gemeente Overbetuwe en aangehaakt bij het 
interventieteam. De wijk ggz-er werkt op het snijvlak van zorg en veiligheid. 
Concreet betekent dit dat hij/zij betrokken is bij inwoners met complexe 
psychiatrische problematiek in de wijk waarbij sprake is van (mogelijkheid tot) 
overlast c.q. onbegrepen gedrag of zorgmijding. De wijk ggz-er denkt mee, 
geeft (on)gevraagd advies en gaat ‘er op af’ als dit nodig is. In het kader van de 
functie heeft de wijk ggz-er o.a. contacten met de (gespecialiseerde) lokale 
toegang van de gemeente, GGZ, politie, eventueel de woningcorporaties en de 
1e lijns-gezondheidszorg (POH GGZ / huisartsen). Het doel van de inzet van een 
wijk ggz-er is om een escalatie van problematiek te voorkomen en een inwoner, 
zo mogelijk, toe te lijden naar de juiste ondersteuning. Op deze manier wordt 
de preventie in het (lokaal) sociaal domein versterkt.

Vraag 3



P 7: Waarom zijn er geen adviezen in het tweede kwartaal afgegeven op 
bezwaren? Het aantal liggende bezwaren loopt op, wat is op dit moment de 
afhandelingstermijn en wordt verwacht dat deze achterstand weer wordt 
ingelopen?

Er zijn in het tweede kwartaal weinig zittingen geweest. Daarvan zijn er ook 
zittingen geweest die ter zitting zijn aangehouden, waarbij het advies daarvan 
uiteindelijk is afgegeven in het 3e kwartaal. Inmiddels zijn we goed bij met de 
afhandeling van bezwaren, er is geen sprake meer van achterstanden.

Vraag 4

P8: De aantallen en de stapeling van maatwerkvoorzieningen nemen af, hoe 
kan het dan zijn dat de kosten stijgen?

Voor Jeugdhulp zien we op totaalniveau geen stijging van de kosten. Er is, ook 
gecorrigeerd voor het nieuwe woonplaatsbeginsel, geen sprake van een stijging 
van de kosten op Jeugdhulp. Wellicht bent u in de war met de kosten voor Wmo 
(deze stijgen wel), of met het algemene beeld dat de Jeugdzorg steeds duurder 
wordt. Het klopt wél dat de specialistische behandeling voor complexe 
problematiek veelal duurder wordt. Op dit moment weegt dat echter niet op 
tegen de daling in kosten die veroorzaakt wordt door een daling in het totaal 
aantal jeugdigen met een maatwerkvoorziening daalt.

Vraag 5

p.10 Er wordt aangegeven dat door aangeboden hulp door school vaak de 
tussenkomst van het sociaal team overbodig is. Hebben scholen hier de 
mogelijkheid toe door de NPO gelden of is dit een structureel beeld?

Dit is met name te danken aan de inzet van schoolmaatschappelijk werkers. 
Deze inzet is structureel opgenomen in de begroting.

Vraag 6

P.11 We zien zowel bij de jeugdhulp met verblijf als bij de jeugdbescherming 
en jeugdreclassering een daling; mede veroorzaakt door de veranderingen in 
het woonplaatsbeginsel. Is er zonder deze verandering ook een daling waar te 
nemen?



Ja, ook zonder het nieuwe woonplaatsbeginsel zien we een daling.

Vraag 7

P.12 Is er zicht op het aantal ouders dat naar de oproepen van het 
consultatiebureau komt?

Dit is geen informatie waar wij op dit moment over beschikken.

Vraag 8

P.15 Sommige hulpvragen zijn terugkerend als er een nieuwe situatie optreedt 
waar nieuwe handvaten nodig zijn. Is het op zo’n moment voor een jeugdige 
mogelijk om sneller contact op te nemen met een aanbieder of komt de 
jeugdige dan (weer opnieuw onderaan) op de wachtlijst? 
Over het algemeen worden hier geen afspraken over gemaakt als hier geen 
aanleiding toe is, en zullen jeugdigen dus weer op de wachtlijst bij een 
zorgaanbieder komen indien daar sprake van is. De ‘tijdswinst’ voor een 
jeugdige bij een terugval zit vaak wel in het feit dat de jeugdige direct contact 
kan opnemen met de professional uit het Sociaal Team, waarna de melding 
direct opgepakt wordt. Hierdoor hoeft er niet eerst een hulpvraag via het 
screenersteam ingediend te worden, die dan vervolgens wordt doorgezet naar 
de werkvoorraad van het Sociaal Team.

Vraag 9

P 26: Er wordt aangegeven dat er voor WMO een stijging van 0,9 mln wordt 
verwacht tov begroting 2022. Er wordt verwezen naar een WMO-
voorspelmodel van de VNG. Worden bij dit model de demografische gegevens 
van Overbetuwe gebruikt of algemene gegevens? En zo niet, is het effect voor 
Overbetuwe dan meer omdat Overbetuwe relatief gezien meer oudere 
inwoners heeft?

Bij het Wmo-voorspelmodel wordt gebruik gemaakt van de demografische 
gegevens van Overbetuwe.

Vraag 10



P 31 ev: Is het college van plan om maatregelen te treffen om de respons op 
het cliëntervaringsonderzoek te vergroten, zodat de resultaten meer 
betrouwbaar zijn?

Het verhogen van de respons heeft onze aandacht. We kijken naar 
mogelijkheden om de wijze van verspreiding en invulling zodanig aan te passen 
dat dit laagdrempeliger is voor respondenten. Hier valt ook digitalisering van 
de vragenlijsten onder. We hopen dit zo snel mogelijk te realiseren, maar de 
verwachting is dat dit ook in 2023 nog niet gereed zal zijn omdat wij dit willen 
meenemen in de algehele digitale dienstverlening van de gemeente. Op 29 
november a.s. gaat het college graag met u in gesprek over de 
toekomstplannen voor monitoring in het sociaal domein. Dan zal ook dit 
onderwerp aan de orde komen.

Vraag 11 (Factsheet Participatiewet)

Het stoplicht staat op groen bij een daling van het aantal regelingen. Is daarbij 
ook rekening gehouden met hoe het bereik is van deze regelingen onder 
mensen die er een beroep op mogen doen?

De figuur waar u naar verwijst betreft aantallen inwoners in de bijstand (PW, 
IAOW en IOAZ). De figuur laat hierin een daling zien. Dat is in lijn met wat wij 
nastreven, een positieve trend, daarom staat het stoplicht op groen. 

Wij doen natuurlijk ons uiterste best om inwoners zoveel mogelijk te wijzen op 
beschikbare regelingen en eventuele drempels om een beroep op de bijstand te 
doen weg te nemen. Dit doen wij zelf via de tot ons beschikbare 
communicatiekanalen, met onze consulenten in het sociaal team én via onze 
maatschappelijke partners. Hoewel wij beseffen dat wij mogelijk niet iedereen 
bereiken en er toch nog sprake kan zijn van ervaren drempels, hopen wij uit 
deze cijfers te mogen afleiden dat er minder inwoners in de bijstand zijn.


